

Amazing 澳洲  
AUSTRALIA 洲

6D4N

探索珀斯

EXPLORE PERTH

Tour Code: UPL

 **Golden**  
Destinations



Australia  
澳洲



Western Australian  
Cricket Ground (WACA)  
西澳大利亚板球之家(WACA)



Bell Tower  
外观钟楼



Optus Stadium  
澳都斯体育场



Kings Park Botanical Gardens  
国王公园植物园

行程次序，以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.



Elizabeth Quay  
伊丽莎白码头



Perth Town Hall  
珀斯市政厅



Bell Tower  
外观钟楼

**SCHEDULE:**

**D1 ARRIVAL – PERTH**

- ☑ Upon arrival, transfer to hotel

**D2 PERTH**

(B)

**\* Perth City and Fremantle Tour**

- ☑ Western Australian Cricket Ground (WACA)
- ☑ Optus Stadium
- ☑ Kings Park Botanical Gardens
- ☑ Elizabeth Quay
- ☑ Bell Tower (Photo Stop)
- ☑ Perth Town Hall
- ☑ St Georges Terrace
- ☑ Passing by Cottesloe Beach
- ☑ Fremantle

\* No Hotel Drop Off

(Tour conclude at Fremantle or Barrack Street Jetty)

**D3 PERTH**

(B/Picnic Lunch)

**\* Choose ONE of the options below (Seat-in-coach tour with picnic lunch)**

- A – Margaret River, Cave, Wine, Busselton Jetty
- B – Wave Rock, York, Wildflowers (seasonal) & Aboriginal Culture.
- C – 4WD Sand Dune/ Sand Boarding /Koalas/ Pinnacles
- D – Pinnacles, New Norcia Benedict History & Seasonal Wildflowers including fish and chip lunch

**D4 PERTH**

(B)

- ☑ Free at Own Leisure

**D5 PERTH DEPARTURE**

(B)

- ☑ Free at Own Leisure
- ☑ Transfer from Hotel to Perth Airport

**D6 ARRIVAL**

**TOURIST ATTRACTIONS:**

**PERTH**

- ◆ **Optus Stadium** - Perth's new stadium, awarded the most beautiful sports facility in the world in 2019.
- ◆ **Kings Park Botanical Gardens** – A 400 hectares of virgin bush land plus beautiful manicured gardens and offers the most spectacular view of Perth Skyline.
- ◆ **Perth Town Hall** – Australia's only Gothic-style town hall and its only town hall built by convicts. A unique venue for wedding reception or wedding ceremony, client night, show, or gala function, the Hall's vintage charms and historic flavour are a talking point for any celebration.
- ◆ **St Georges Terrace** – It runs parallel to the Swan River and forms the major arterial road through the central business district.
- ◆ **Cottesloe Beach** - View this famous coastline and watch the Indian Ocean sparkle as we travel to Fremantle.

**FREMANTLE**

- ◆ **Fremantle** – The bustling, dynamic port city of Fremantle has long been renowned for its eclectic mix of arty and alternative types. Most of the buildings here are built during the 19th century, and retains a large Victorian-style building.

**DAY 3 - Choose ONE of the options below (Seat-in-coach Tour With Picnic Lunch)**

- ◆ **A – Margaret River, Cave, Wine, Busselton Jetty (Departs Mon, Tue, Thur, Fr, Sa)\***

We travel south from Perth driving through farmland with grazing cattle and passing by coastal towns. Arriving at Busselton, known as the gateway to the Margaret River Region we stop for morning tea (own expense) at the iconic Busselton Jetty, the longest timber jetty in the southern hemisphere. Driving into the heart of the region we head to one of Margaret River's oldest breweries for a gourmet platter lunch of local produce, with complimentary beer and cider tastings. Following lunch we continue south through the forest to an internationally renowned winery to taste some of their best award winning wines, whilst gaining some industry insight on wine production with the opportunity to purchase. Next it's on to Mammoth Cave for a guided tour through this gothic cave with vast chambers that reveal fascinating information on the regions flora and fauna. Continuing south, through the Boranup Forest of enormous Karri Trees we reach the most fascinating part of the region Augusta. Here at Cape Leeuwin Lighthouse, marvel at the dividing point between the Southern and Indian Oceans, a rare phenomenon to view the meetings of the two Oceans. Then we head North up to the township of Margaret River for a brief stop to stroll the main street. After a long by fantastic day giving you a full taste of this wonderful region, it's back to Perth with an en route comfort stop arriving at approximately 8:30pm. \*Wineries will not open on select public holidays.

- ◆ **B – Wave Rock, York, Wildflowers (seasonal) & Aboriginal Culture. (Departs Tue, Wed, Fri, Sun)\***

Journey through Western Australia's wheatbelt to Hyden – home of Wave Rock, truly one of Australia's most incredible natural landforms. Leaving Perth we head through the Perth Hills and escarpment and enter farming country. Heading east, we enjoy morning tea (own expense) at historic York, the first township founded in the Avon Valley. From there we travel the Wheatbelt Highway through the agricultural towns of Corrigin and Kondinin; through outback farming country – giving a glimpse of Australian country life passing by the infamous Dog Cemetery, a shrine to man's best friend and an integral part of farming life. Then visit Hippo's Yawn, a rock formation which resembles a hippo yawning. We then break for an Aussie country style lunch at the Wildflower Shop. Whilst here, visit either a Wildlife Park, view a unique Antique Lace Collection – even featuring lace from Lady Diana, or visit the amazing Toy Soldier Museum. Then we move on to see the spectacular prehistoric rock formation of Wave Rock and sacred Aboriginal sites. Leaving Wave Rock, we visit Hippo's Yawn and Mulka's Cave. We return to Perth with a stop at a remote country town for a light afternoon tea and snack (own expense) arriving approximately at 8:30pm.

- ◆ **C – 4WD Sand Dune/ Sand Boarding/ Koalas/ Pinnacles. (Departs Daily)\* Tour not suitable for pregnant women, infant or people with back problem**

Stop off at Caversham Wildlife Park in the Swan Valley to view and take pictures with koalas and wombats as well as having the opportunity to hand feed the kangaroos. Then it's onwards along quiet back roads to Lancelin, a stunning coastal fishing town, famous for it's impressive dunes. One of the highlights of the tour involves 4-wheel driving over the vast sand dunes of Lancelin in custom built vehicles unique to ADAMS Pinnacle Tours. This is followed by the thrilling experience of downhill sand boarding over these constantly moving dunes. We travel up the Indian Ocean Drive to the lobster fishing town of Cervantes. Once here, enjoy a behind-the-scenes factory tour on the processing of Western Australia Rock Lobster, followed by our included fish and chips lunch, or why not upgrade to half a grilled lobster (at extra cost). The second highlight of the tour; we venture into Nambung National Park to see the mystical Pinnacles Desert for an easy paced walk through the fascinating landscape, giving you the opportunity to really embrace this amazing and mystical place. After an amazing day with the Pinnacles Desert, 4WD and sand boarding specialists, return to Perth down the Indian Ocean Drive arriving at approximately 7:30pm.

- ◆ **D – Pinnacles, New Norcia Benedict History & Seasonal Wildflowers including fish and chip lunch**

Travelling through the Swan Valley, we arrive at New Norcia, home to Australia's only Benedictine Abbey. A little piece of Spain comes alive in this town, full of history, art and architecture. Hear the local history before viewing the chapel and museum artefacts gifted to the monastery by Popes and Royalty of Spain. Visit the famous Benedictine Community with a guided tour of the town and main sites including the museum and art gallery where you will find extraordinary artefacts dating back to when New Norcia was an Aboriginal mission. Next we move on to the Abbey Church; home to one of only two large Moser organs, originally crafted in Germany. This is followed by a visit to St Gertrude's College, a grand gothic style building which was originally built as a girls boarding school and opened in 1908. We then visit a produce shop selling olive oil, fruit, wine, New Norcia nut cake and breads, before enjoying a delicious lunch. We continue on for an easy paced walk through the mystical Pinnacles Desert and see the Pinnacles from the lookout over the park. If time permits make a visit to the Pinnacles Desert Discovery Centre. Return to Perth down the Indian Ocean drive arriving at approximately 7:30pm.

**Hotel 4 Nights :**

- ☑ Seasons of Perth or similar class x4 Nights







Cottesloe Beach  
科特斯洛海滩



St Georges Terrace  
圣乔治露台



Fremantle  
弗里曼特尔

### 精简行程:

#### 第一天 启程 - 珀斯

- ☑ 抵达后, 送往酒店

#### 第二天 珀斯 (早)

- \* 珀斯市区和弗里曼特尔之旅
- ☑ 西澳大利亚板球之家(WACA)
- ☑ 澳都斯体育场
- ☑ 国王公园植物园
- ☑ 伊丽莎白码头
- ☑ 外观钟楼(天鹅钟的所在地)
- ☑ 珀斯市政厅
- ☑ 圣乔治露台
- ☑ 途经科特斯洛海滩
- ☑ 弗里曼特尔

\*无酒店接送 (大约下午2点15分, 享受轻松的天鹅河游船返回珀斯, 返回珀斯巴拉克街码头。)

享受轻松的天鹅河游船返回珀斯, 返回珀斯巴拉克街码头。)

#### 第三天 珀斯 (早/午)

- \* 任选其一(拼团), 包括野餐午餐
- A - 全天玛格丽特河、洞穴、葡萄酒、露纹角灯塔和巴瑟尔顿码头
- B - 全天 Wave Rock、约克、野花(季节性)和原住民文化
- C - 全天尖峰石阵、考拉和滑沙四驱车冒险
- D - 全天尖峰石阵沙漠、新诺尔恰和野花(含炸鱼薯条午餐)

#### 第四天 珀斯 (早)

- ☑ 自由活动

#### 第五天 珀斯 - 回程 (早)

- ☑ 自由活动
- ☑ 从酒店送往珀斯机场

#### 第六天 抵达

### 观光景点:

#### 珀斯

- ◆ 澳都斯体育场 - 珀斯的新体育场, 荣获 2019 年世界上最美丽的体育设施。
- ◆ 国王公园植物园 - 这里地势较高, 可以俯瞰到整个珀斯和天鹅河的美景。园内共种植培育了6000多种花草。每年9月到10月之间在此举办的野花节是西澳的一大盛事, 吸引着几万游客前来参观。公园里有一个土著文化艺术馆及一座州立战争纪念碑, 用来纪念在两次世界大战中丧生的军人。
- ◆ Perth Town Hall - Australia's only Gothic-style town hall and its only town hall built by convicts. A unique venue for wedding reception or wedding ceremony, client night, show, or gala function, the Hall's vintage charms and historic flavour are a talking point for any celebration.
- ◆ St Georges Terrace - It runs parallel to the Swan River and forms the major arterial road through the central business district.
- ◆ Cottesloe Beach - View this famous coastline and watch the Indian Ocean sparkle as we travel to Fremantle.

注意: 此行程在珀斯的巴拉克街码头结束。不包括酒店接送服务。由于路、事件、道路工程或其他我们无法控制的因素, 旅游内容和行程可能会有所变化。

#### 弗里曼特尔

- ◆ 弗里曼特尔 - 一个古意盎然的海港城市。这里的建筑大多都是19世纪时期建造的, 而大部分建筑物已被当地政府列入保护古迹, 也保留了大量的维多利亚式的建筑。来到弗里曼特尔市你会看到古老的民居、古老的街道, 仿佛时光倒流200年。

#### 第三天: 任选其一(拼团), 包括野餐午餐

- ◆ A - 全天玛格丽特河、洞穴、葡萄酒、露纹角灯塔和巴瑟尔顿码头(逢一、二、四、五、六、出发)\*

我们从珀斯向南行驶, 穿过放牧牛的农田, 途经沿海城镇。抵达被称为玛格丽特河地区门户的巴瑟尔顿后, 我们在标志性的巴瑟尔顿码头(南半球最长的木材码头)停下来喝早茶(自费)。驱车进入该地区的中心地带, 我们前往玛格丽特河最古老的啤酒厂之一, 享用当地农产品的美味拼盘午餐, 并免费品尝啤酒和苹果酒。午餐后, 我们继续向南穿过森林, 前往一家国际知名的酿酒厂, 品尝他们最好的获奖葡萄酒, 同时获得一些关于葡萄酒生产的行业洞察力, 并有机会购买。接下来是 猛犸洞, 在导游的带领下穿越这个哥特式洞穴, 里面有巨大的房间, 揭示了该地区动植物的迷人信息。继续向南, 穿过巨大的卡里树的Boranup 森林, 我们到达了奥古斯塔地区最迷人的部分。在露纹角灯塔, 惊叹于南洋 和印度洋的分界点, 罕见的现象, 以查看两个大洋的会议。然后我们向北前往玛格丽特河, 稍作停留, 在主要街道上漫步。经过漫长而美妙的一天, 让您充分领略这个美妙的地区, 返回珀斯, 途中舒适的停靠站大约在晚上 8:30 抵达。

- ◆ B - 全天 Wave Rock、约克、野花(季节性)和原住民文化(逢二、三、五、日、出发)\*

穿越西澳大利亚的小麦带前往海顿——波浪岩的故乡, 是澳大利亚最令人难以置信的自然地貌之一。离开珀斯, 我们穿过珀斯山丘和悬崖, 进入农田。向东行驶, 我们在历史悠久的约克(York)享用早茶(自费), 这是在雅芳谷建立的第一个小镇。在那里我们沿着小麦带公路穿过科里金和康迪宁的农业城镇; 穿越内陆农业国家——经过臭名昭著的狗公墓, 一睹澳大利亚乡村生活, 这里是人类最好的朋友的圣地, 也是农业生活不可或缺的一部分。然后参观河马的哈欠, 这是一个类似于河马打哈欠的岩层。然后, 我们在Wildflower Shop享用澳大利亚乡村风格的午餐。在这里, 您可以参观野生动物园, 欣赏独特的古董蕾丝系列——甚至展示戴安娜夫人的蕾丝, 或者参观令人惊叹的玩具士兵博物馆。然后我们继续参观壮观的史前岩层波浪岩和神圣的原住民遗址。离开 Wave Rock, 我们参观了Hippo's Yawn and Mulka's Cave。我们返回珀斯, 在一个偏远的乡村小镇停留, 享用清淡的下午茶和小吃(自费), 大约在晚上 8:30 抵达。

- ◆ C - 全天尖峰石阵、考拉和滑沙四驱车冒险(每天出发)\* 不适合孕妇、婴儿或背部问题的人参加在

天鹅谷的卡弗舍姆野生动物园停留, 与考拉和袋熊一起观赏和拍照, 还有机会亲手喂袋鼠。然后沿着安静的小路前往兰斯林, 这是一个令人惊叹的沿海垂钓胜地, 以其令人印象深刻的沙丘而闻名。这次旅行的亮点之一是驾驶ADAMS Pinnacle Tours 独有的定制车辆在兰斯林广阔的沙丘上进行4轮驾驶。接下来是在这些不断移动的沙丘上滑下沙丘的惊险体验。我们沿着印度洋大道前往龙虾渔镇塞万提斯。抵达后, 您可以参观西澳大利亚岩龙虾加工的幕后工厂, 然后享用我们提供的炸鱼薯条午餐, 或者为什么不升级到半只烤龙虾(需额外付费)。行程的第二个亮点: 我们冒险进入南邦国家公园(Nambung National Park), 观赏神秘的尖峰石阵沙漠(Pinnacles Desert), 轻松漫步在迷人的风景中, 让您有机会真正拥抱这个神奇而神秘的地方。在与尖峰石阵沙漠、四驱车和滑沙专家一起度过美好的一天之后, 大约晚上 7:30 抵达印度洋大道, 返回珀斯。

- ◆ D - 全天尖峰石阵沙漠、新诺尔恰和野花(9-5月, 逢周一以及9-11月, 逢周四)

穿过天鹅谷, 我们到达新诺尔恰, 这里是澳大利亚唯一的本笃会修道院。西班牙的一小块土地在这个小镇上生机勃勃, 充满了历史、艺术和建筑。在参观由教皇和西班牙皇室赠送给修道院的教堂和博物馆文物之前, 先听听当地的历史。参观著名的本笃会社区, 在导游的带领下参观该镇和主要景点, 包括博物馆和艺术画廊, 在那里您会发现可追溯到新诺尔恰是土著使命时的非凡手工艺品。接下来我们前往修道院教堂; 仅有的两个大型 Moser 管风琴之一的所在地, 最初是在德国制造的。随后参观圣格特鲁德学院, 这是一座宏伟的哥特式建筑, 最初是一所女子寄宿学校, 于 1908 年开学。然后我们参观一家出售橄榄油、水果、葡萄酒、新诺尔恰坚果糕点和面包的农产品商店, 在享用美味的午餐之前。我们继续轻松步行穿过神秘的尖峰石阵沙漠, 从公园的瞭望台看到尖峰石阵。如果时间允许, 可以参观尖峰石阵沙漠探索中心。大约晚上 7:30 沿着印度洋公路返回珀斯。



### 酒店住宿5晚:

- ☑ 珀斯季节酒店或同级 x 4晚

· 珀斯 PERTH ·



<b>货币</b> Currency 	AUSTRALIA DOLLAR - AUD 澳大利亚元 - AUD	<b>信用卡</b> Credit Card 	* 许多信用卡在澳洲都能通行 * Credit cards are used widely in Australia				
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	1 AUD = MYR 3.20 1元 = 马币 3.20 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> Dial Code 	AUSTRALIA : +61 澳洲 : +61				
<b>电压</b> Voltage 	Voltage - 230V 电压 - 230伏特	<b>插座</b> Power Socket 	Type A - 2 flat vertical pin livea "V" Type B - Flat pin +1 flat pin in the centre				
<b>时差</b> Time Different 	Australia (Perth) - No time different with Malaysia 澳洲（珀斯）时间与马来西亚时间标准无相差	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。				
<b>气候</b> Weather 	<table border="0"> <tr> <td><input type="checkbox"/> Spring 春季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 8°C</td> <td><input type="checkbox"/> Summer 夏季 12月 - 2月 Dec to Feb 31°C - 14°C</td> <td><input type="checkbox"/> Autumn 秋季 3月 - 5月 Mar to May 29°C - 10°C</td> <td><input type="checkbox"/> Winter 冬季 6月 - 8月 Jun to Aug 18°C - 7°C</td> </tr> </table> <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>			<input type="checkbox"/> Spring 春季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 8°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 12月 - 2月 Dec to Feb 31°C - 14°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 3月 - 5月 Mar to May 29°C - 10°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 6月 - 8月 Jun to Aug 18°C - 7°C
<input type="checkbox"/> Spring 春季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 8°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 12月 - 2月 Dec to Feb 31°C - 14°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 3月 - 5月 Mar to May 29°C - 10°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 6月 - 8月 Jun to Aug 18°C - 7°C				
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 	<p>A330</p>						

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

